



EMERGENCY 911

肠胃速效 911

FOR INTESTINAL DISTURBANCES

有效解决肠道紊乱

1. RECOMMENDED USE 使用建议

Cavalor Emergency 911 is a fast-acting and easily digestible supplement intended to support the digestive systems in horses with digestive problems or experiencing stress, for example from transport.

Cavalor Emergency 911 是一种速效且易于消化的营养补充剂，旨在支持有消化问题或承受压力（例如运输压力）的馬的消化系统。

Cavalor Emergency 911 supports the microflora and digestive system with prebiotics and probiotics to support good gut bacteria. It contains a broad range of micro-organisms that help to bring the gut flora back in balance quickly.

Cavalor Emergency 911 肠胃速效 911 采用用益生元和益生菌支持肠道里有益菌群，帮助维持良好消化系统。它含有多种益生菌，有助于使肠道菌群迅速恢复平衡。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特性——关键成分



Organic yeast extract: Rich in glucomannans (GM) and mannan-oligosaccharides (MOS) to bind mycotoxins and prevent damage in the gut. Yeast helps to prevent the colonisation of bad bacteria.

有机酵母提取物：富含葡甘露聚糖 (GM) 和甘露寡糖 (MOS)，可结合霉菌毒素并防止肠道受损。酵母有助于防止有害细菌的定植。

B vitamins: Stimulate the growth of good bacteria (such as bifidobacteria) as well as the production of antibodies against bad bacteria in the gut. Stimulates intestinal health and proper function of the digestive system.

B 族维生素：刺激有益细菌（如双歧杆菌）的生长以及产生针对肠道中有害细菌的抗体。刺激肠道健康和消化系统的正常功能。

Aspergillus oryzae enzymes: Help to break down starch and promote digestion.

米曲霉酶：帮助分解淀粉和促进消化。

Lactobacillus casei and Lactobacillus plantarum: Lactic acid bacteria with a variety of functions. Lactobacilli have a barrier function against the penetration of pathogenic bacteria. They also assist in the digestion of food, which gives them a nutritional function.

干酪乳杆菌和植物乳杆菌：具有多种功能的乳酸菌。乳酸杆菌具有阻止病原菌渗透的屏障功能。它们还有助于食物的消化，从而赋予它们营养功能。

Saccharomyces cerevisiae: Also known as brewer's yeast. Helps to maintain acidity balance in the gut, providing a healthy and habitable environment for microflora.

酿酒酵母：也称为啤酒酵母。有助于维持肠道内的酸度平衡，为微生物群提供健康宜居的环境。

Pantothenic acid: Water-soluble vitamins that play an important role in digesting protein, carbohydrates, and fats.

泛酸：水溶性维生素，在消化蛋白质、碳水化合物和脂肪中起重要作用。

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Dose per animal per day: 每只动物每天的剂量:

In the event of sudden discomfort 1-2 tubes per day
Before transport or stressful situations 0.5-1 tube per day
Maximum dose 3 tubes per day

如果突然感到不适，每天 1-2 支；运输前或有压力的情况下每天 半支-1 支；最大剂量 每天 3 管，1 支=60 毫升



4. PACKAGING AND STORAGE 包装和储存

Store in a cool and dry place. Use by 2 years after date of manufacture. 存放在阴凉干燥的地方，保质期两年

EANCODE	PACKAGING 包装	# DAYS 使用天数
 5425016901700	Cavalor Emergency 911 60 ml / 2.03 fl.oz.	50
 5425016902622	Cavalor Emergency 911 6 x 60 ml / 6 x 2.03 fl.oz.	6